
Zápis ze schůze trenérů SÚ

Přítomni: Michael Maier, David Křížek, Michal Smolař,Tonda Mrzílek,VJohana Rozlivková
Datum a místo konání: 18.4.2018, rest.Podolská Kotva

Program:
I.Nominace trenérů týmů na zahraniční závody+info o proběhlých akcích
2.Vybavení týmů a potřeby trenérů týmů
3.Informace šéftrenéra ohledně zapůjčování svazových motorových člunů a stav po Mallorce
4.Informace šéftrenéra o Žádosti Štěpána Novotného adresovanou KVS a VVČSJ
5.Diskuse o stavu a fungování KVS
6.Různé+Závěr

I.Tonda Mrzílek předložil za Sps Q niminaci na MS a ME: MS - Krsička Michal, Krsička Lukáš,
Kraus Lukáš, Kučera Matěj, Ptáčník Matěj.
ME Chlapci - Šindelka Ondřej, Jurečka Šimon, Rek Adam, Tlapák Vojtěch
ME Dívky - Chalupníková Kristýna, Kališová Markéta, Piňosová Kristýna

Dále nás Tonda informovalo dohodnuté spolupráci týmu Q se zahraničním trenérem Dario Cliba -
CRO Q a trenér Lar OH 2016.
Tonda Mrzílek informovalo dění na Easter regatě na Lago di Garda, kde došlo k situaci, že
závodníce Chalupníková, Kališová a Piňosová opustili bez jeho svolení tréninkový prostor a odjeli
sledovat místní regatu. Na základě toho vznesl požadavek na udělení Podmínečného vyloučení z
Sps do konce roku 2018 výše zmíněným členům týmu.
SÚ jeho stanovisko potpořil, souhlasí s udělením Podmínečného vyloučení těchto členů do konce
roku 2018 a žádá VY, aby na svém dubnovém zasedání toto rozhodnutí potvrdil.

Michal Smolař informovalo dění v týmu Laser a o NOZ v LT Lar, které proběhnou v měsíci
květnu na ME La Rochelle mezi VMoučkou a B.Přikrylem, na MČR Lar a YES Kiel mezi
L.Keblovou,B.Košťálovou a K.Himmlovou.
Zároveň informovalo změně RTP, kde plánovaný závod EC Oostende bude zaměněn za YES Kiel z
důvodů koordinace dopravy a úspory finančních prostředků členů týmu.

David Křížek informovalo dění v týmu 2ger a předložil nominaci na MSJ WS - jmenovitě za
LT2ger Čermák+Košťál, jmenovitěza LT 420 Vychová+ Vychová.
SÚ tuto nominaci jednohlasně schválil a žádá VV o schválení na dubnovém zasedání.

2.Vybavení týmů
Trenér Sps, A.Mrzílek předložil požadavek na vybavení týmu Sps novým vlekem vhodným pro
transport 6-8 lodí Q.
Trenér SCM Laser, M.Smolař předložil opakovaně požadavek na vybavení týmu novým vlekem pro
transport člunu VSR 5,4 a 4 lodí Laser.
SÚ s těmito požadavky souhlasí a žádá VY, aby se touto problematikou zabýval, žádosti projednal a
v případě možností tyto požadavky schválil.

3.Svazové čluny
Michal Smolař informoval šéftrenéra o nutnosti výměny startovací baterie u svazového člunu VSR
5,4, který používá pro Laser tým.
Šéftrenér Michael Maier informovalo stavu člunu a vleku, který měli na Mallorce k dispozici bratři
Halouzkové a lan Clingan jako jejich kouč. Člun byl předán způsobem, který je nepřípustný, a to ve
stavu naprosto špinavém, po déle než měsíci zarostlém řasou, se rzí v kokpitu, kompletně zasolený.



SÚ souhlasí s názorem šéftrenéra, že v případech takového jednání ke svazovému majetku je nutné
dát STOP stav na určitou dobu vypůjčiteli, který se takto k zapůjčenému majetku chová.

4.Dopis Štěpána Novotného
Šéftrenér M.Maier nás informovalo Žádosti Štěpána Novotného, který zaslal členům VV a ve
kterém popisuje stav, který nastal v jeho případě ohledně podpory ze strany KVS, ohledně
nesrovnalostí v zajištění členů RD B, které je diametrálně rozdílné a nevyvážené.
SÚ žádá VY, aby došlo k nápravě a hlubšímu proskoumání podpory jednotlivých členů RD a
narovnání stávající situace.

S.Diskuse o stavu a fungování KVS
Jako trenéři SÚ jsme se shodli, že situace současného stavu a fungování KVS pod vedením
předsedy TMusila je nadále neúnosná.
KVS jako orgán odpovědný za vývoj vrcholového jachtingu zcela pochybil nejen nepropracovanou
koncepcí výběru zahraničního trenéra, ale i svým dlouhodobým přístupem, který nic neřeší a ani
nepřináší. Je nanejvýš jasné, že jeho členové nemají o současném dění ve sportovnímjachtingu ani
základní povědomí a zasahovat do něj z kanceláře prostě nejde. To bohužel platí i o
TMusilovi,který se zcela uzavřel do svého názorového světa, nekomunikuje plodně a dobře se
šéftrenérem a trenéry a vytváří řešení, která nemají širokou podporu.
Dopady které vnímáme jsou následující:
Narušení konceptu závodního jachtingu (Sps,SCM,RD), který je dlouhodobě vytvářen a měl by
velmi dobře fungovat.
Ztráta důvěry v práci KVS ze strany všech trenérů a závodníků.
Neschopnost rozdělovat finanční podporu v čase tak, aby si závodníci mohli dlouhodobě plánovat
svoji přípravu.
Negativní dopad na závodníky po všech stránkách, kteří již vnímají tyto záležitosti velmi
podrážděně.

SÚ žádá členy VV , aby zvážil existenci a další fungování KVS, dále aby doporučil předsedovi
KVS TMusilovi, že by měl zvážit své setrvání ve VV ČSJ, protože se mu nepodařilo skupinu okolo
vrcholového jachtingu dobře vést a řídit. Naopak došlo k naprostému názorovému rozkolu, který
ohrožuje další vývoj našeho sportu na všech úrovních (vrcholové, výkonnostní i rekreační).
Jachtařská veřejnost je velmi touto situací znepokojena, jsme dotazování, co se to děje!

Žádáme tedy VY, aby došlo k uklidnění celé nastalé situace, nápravě v mnoha věcech, abychom
mohli v klidu a pohodě vykonávat naše funkce a věnovat se tomu hlavnímu, a to je vést naše
svěřence k výkonům, které jsou pro náš sport důležité, tj. usilovat o co nejkvalitnější umístění na
důležitých zahraničních závodech.

Za podporu předem děkujeme - Michael Maier, David Křížek, Michal Smolař. Tonda Mrzílek,
Johana Rozlivková.

V Praze, dne 19.4.2018 zapsal
Michal Smolař


